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Bolag Regios vd Eric Bergström om vad som lockade bolaget till Jönköping, vad har staden för förutsättningar och tittar man på fler
investeringsmöjligheter?

- Nicklas Tollesson
nicklas@fastighetssverige.se

https://fastighetssverige.se/index.php/artikel/vi-tittar-pa-lite-nya-mojligheter-i-jonkoping-31709
mailto:nicklas@fastighetssverige.se

